



استمتع بعروض شهر أكتوبر مع بطاقات البنك السعودي الفرنسي



Enjoy October offers
with BSF cards





استمتع بعروض شهر أكتوبر مع بطاقات البنك السعودي الفرنسي

Enjoy October offers with BSF cards

1 Sun	2 Mon	3 Tue	4 Wed	5 Thu Toqa Coffee
6 Fri Toqa Coffee	7 Sat Toqa Coffee	8 Sun Toqa Coffee	9 Mon Toqa Coffee	10 Tue b.T.W
11 Wed b.T.W	12 Thu بتي Bateel	13 Fri	14 Sat	15 Sun FIVE ELEPHANTS مهايف اليفانتس
16 Mon FIVE ELEPHANTS مهايف اليفانتس	17 Tue MON CAFE	18 Wed MON CAFE	19 Thu CHOCOLATE	20 Fri
21 Sat	22 Sun بكلته Bicicleta	23 Mon بكلته Bicicleta	24 Tue TOMA® CAFÉ	25 Wed TOMA® CAFÉ
26 Thu GODIVA Belgium 1926	27 Fri	28 Sat	29 Sun n-go	30 Mon n-go
31 Tue n-go				





اشترى كوب قهوة واحصل على كوب قهوة سوداء حجم صغير
مجانا من توقا عند استخدام بطاقات البنك السعودي الفرنسي

Buy a coffee and get one free small black coffee from
Toqa upon using BSF cards

For More Information
للمزيد من المعلومات



اشترى واحد واحصل على واحد مجانا من باي ذا واي عند
استخدام بطاقات البنك السعودي الفرنسي

Buy one, get one free from BTW Café upon using
BSF cards

For More Information
للمزيد من المعلومات



استمتع بخصم 15% من بتيل عند استخدام بطاقات
البنك السعودي الفرنسي

Enjoy a 15% discount from Bateel upon using
BSF cards

For More Information
للمزيد من المعلومات



اشترى واحد واحصل على واحد مجانا من فايف ايليفانتس
عند استخدام بطاقات البنك السعودي الفرنسي

Buy one, get one free from Five Elephants upon
using BSF cards

For More Information
للمزيد من المعلومات



اشترى واحد واحصل على واحد مجانا من مون كافيه عند
استخدام بطاقات البنك السعودي الفرنسي

Buy one, get one free from Moon Café upon
using BSF cards

For More Information
للمزيد من المعلومات



استمتع بخصم 50% من تري كاي تشوكليت عند استخدام
بطاقات البنك السعودي الفرنسي

Enjoy a 50% discount from 3K Chocolate upon
using BSF cards

For More Information
للمزيد من المعلومات





استمتع بخصم 15% من بكيكته عند استخدام بطاقات
البنك السعودي الفرنسي
Enjoy a 15% discount from Biciqueta upon using
BSF cards

For More Information
للمزيد من المعلومات



استمتع بخصم 15% من توما عند استخدام بطاقات
البنك السعودي الفرنسي
Enjoy a 15% discount from Toma upon using
BSF cards

For More Information
للمزيد من المعلومات



استمتع بخصم 15% من جوديفا عند استخدام بطاقات
البنك السعودي الفرنسي
Enjoy a 15% discount from Godiva upon using
BSF cards

For More Information
للمزيد من المعلومات



استمتع بخصم 15% من تطبيق ان قو عند استخدام بطاقات
البنك السعودي الفرنسي
Enjoy a 15% discount from n.go application
upon using BSF cards

For More Information
للمزيد من المعلومات





Toq̣a
Coffee

Terms and Conditions:

- This offer is valid from 5th to 9th October 2023
- Offer is valid for BSF credit, mada and prepaid cards only when using the card as a payment method
- All offers cannot be used in conjunction with any other promotions, offers or gift cards unless otherwise stated
- This offer is non-transferable and cannot be replaced by paid credit or cash.
- Banque Saudi Fransi is under supervision and control of Saudi Central Bank

الشروط والأحكام:

- يسري العرض من 5 إلى 9 أكتوبر 2023
- هذا العرض صالح فقط لبطاقات البنك السعودي الفرنسي الائتمانية، مدى و مسبقة الدفع عند استخدام البطاقة كوسيلة دفع
- لا يمكن استخدام جميع العروض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أو عروض أخرى أو بطاقة هدايا ما لم ينص على خلاف ذلك
- هذا العرض غير قابل للتحويل ولا يمكن استبداله باتئمان مدفوع أو نقدي
- البنك السعودي الفرنسي خاضع لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي





b | T | w
BY THE WAY

Terms and Conditions:

- This offer is valid from 10th to 11th October 2023
- Offer is valid for BSF credit, mada and prepaid cards only when using the card as a payment method
- The offer is applicable between 6AM to 9Pm
- The offer is applicable for Coffee of the day only (small size only)
- All offers cannot be used in conjunction with any other promotions, offers or gift cards unless otherwise stated
- This offer is non-transferable and cannot be replaced by paid credit or cash.
- Banque Saudi Fransi is under supervision and control of Saudi Central Bank

الشروط والأحكام:

- يسري العرض من 10 الى 11 أكتوبر 2023
- هذا العرض صالح فقط لبطاقات البنك السعودي الفرنسي الائتمانية، مدى و مسبقة الدفع عند استخدام البطاقة كوسيلة دفع
- العرض يسري من الساعة 6 صباحاً حتى 9 مساءً
- العرض يسري على قهوة اليوم (فقط للحجم الصغير)
- لا يمكن استخدام جميع العروض بالتزامن مع أي عروض ترويجية او عروض أخرى أو بطاقة هدايا ما لم ينص على خلاف ذلك
- هذا العرض غير قابل للتحويل ولا يمكن استبداله بأئتمان مدفوع أو نقدي
- البنك السعودي الفرنسي خاضع لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي





بتييل

Bateel

Terms and Conditions:

- This offer is valid only on 12th October 2023
- Offer is valid for BSF credit, mada and prepaid cards only when using the card as a payment method
- All offers cannot be used in conjunction with any other promotions, offers or gift cards unless otherwise stated
- This offer is non-transferable and cannot be replaced by paid credit or cash.
- Banque Saudi Fransi is under supervision and control of Saudi Central Bank

الشروط والأحكام:

- يسري العرض يوم 12 أكتوبر 2023 فقط
- هذا العرض صالح فقط لبطاقات البنك السعودي الفرنسي الائتمانية، مدى و مسبقة الدفع عند استخدام البطاقة كوسيلة دفع
- لا يمكن استخدام جميع العروض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أو عروض أخرى أو بطاقة هدايا ما لم ينص على خلاف ذلك
- هذا العرض غير قابل للتحويل ولا يمكن استبداله باتتمان مدفوع أو نقدي
- البنك السعودي الفرنسي خاضع لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي





Terms and Conditions:

- This offer is valid from 15th to 16th October 2023
- Offer is valid for BSF credit, mada and prepaid cards only when using the card as a payment method
- The offer applicable for coffee of the day only
- All offers cannot be used in conjunction with any other promotions, offers or gift cards unless otherwise stated
- This offer is non-transferable and cannot be replaced by paid credit or cash.
- Banque Saudi Fransi is under supervision and control of Saudi Central Bank

الشروط والأحكام:

- يسري العرض من 15 إلى 16 أكتوبر 2023
- هذا العرض صالح فقط لبطاقات البنك السعودي الفرنسي الائتمانية، مدى و مسبقة الدفع عند استخدام البطاقة كوسيلة دفع
- العرض يسري على قهوة اليوم فقط
- لا يمكن استخدام جميع العروض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أو عروض أخرى أو بطاقة هدايا ما لم ينص على خلاف ذلك
- هذا العرض غير قابل للتحويل ولا يمكن استبداله بأئتمان مدفوع أو نقدي
- البنك السعودي الفرنسي خاضع لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي





Terms and Conditions:

- This offer is valid from 17th to 18th October 2023
- Offer is valid for BSF credit, mada and prepaid cards only when using the card as a payment method
- All offers cannot be used in conjunction with any other promotions, offers or gift cards unless otherwise stated
- This offer is non-transferable and cannot be replaced by paid credit or cash.
- Banque Saudi Fransi is under supervision and control of Saudi Central Bank

الشروط والأحكام:

- يسري العرض من 17 إلى 18 أكتوبر 2023
- هذا العرض صالح فقط لبطاقات البنك السعودي الفرنسي الائتمانية، مدى و مسبقة الدفع عند استخدام البطاقة كوسيلة دفع
- لا يمكن استخدام جميع العروض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أو عروض أخرى أو بطاقة هدايا ما لم ينص على خلاف ذلك
- هذا العرض غير قابل للتحويل ولا يمكن استبداله باتئمان مدفوع أو نقدي
- البنك السعودي الفرنسي خاضع لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي





CHOCOLATE

Terms and Conditions:

- This offer is valid only for 19th October 2023
- Get 50% discount in branches or website orders when using the promocode BSF
- Maximum discount is SAR400 on each order for both online and In-store purchase.
- Offer is valid for BSF credit, mada and prepaid cards only when using the card as a payment method
- All offers cannot be used in conjunction with any other promotions, offers or gift cards unless otherwise stated
- This offer is non-transferable and cannot be replaced by paid credit or cash.
- Banque Saudi Fransi is under supervision and control of Saudi Central Bank

الشروط والأحكام:

- يسري العرض يوم 19 أكتوبر 2023 فقط
- احصل على خصم 50% عند الفروع او عند الطلب من الموقع الالكتروني واستخدام الرمز الترويجي BSF
- الحد الاقصى للخصم 400 ريال لكل طلب سواء عند الشراء من الفرع او الطلب من الموقع الالكتروني
- هذا العرض صالح فقط لبطاقات البنك السعودي الفرنسي الائتمانية، مدى و مسبقة الدفع عند استخدام البطاقة كوسيلة دفع
- لا يمكن استخدام جميع العروض بالتزامن مع أي عروض ترويجية او عروض أخرى أو بطاقة هدايا ما لم ينص على خلاف ذلك
- هذا العرض غير قابل للتحويل ولا يمكن استبداله بائتمان مدفوع أو نقدي
- البنك السعودي الفرنسي خاضع لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي





Terms and Conditions:

- This offer is valid from 22nd to 23rd October 2023
- Offer is valid for BSF credit, mada and prepaid cards only when using the card as a payment method
- All offers cannot be used in conjunction with any other promotions, offers or gift cards unless otherwise stated
- This offer is non-transferable and cannot be replaced by paid credit or cash.
- Banque Saudi Fransi is under supervision and control of Saudi Central Bank

الشروط والأحكام:

- يسري العرض من 22 إلى 23 أكتوبر 2023
- هذا العرض صالح فقط لبطاقات البنك السعودي الفرنسي الائتمانية، مدى و مسبقة الدفع عند استخدام البطاقة كوسيلة دفع
- لا يمكن استخدام جميع العروض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أو عروض أخرى أو بطاقة هدايا ما لم ينص على خلاف ذلك
- هذا العرض غير قابل للتحويل ولا يمكن استبداله باتئمان مدفوع أو نقدي
- البنك السعودي الفرنسي خاضع لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي





TOMA®

CAFÉ

Terms and Conditions:

- This offer is valid from 24th to 25th October 2023
- Offer is valid for BSF credit, mada and prepaid cards only when using the card as a payment method
- All offers cannot be used in conjunction with any other promotions, offers or gift cards unless otherwise stated
- This offer is non-transferable and cannot be replaced by paid credit or cash.
- Banque Saudi Fransi is under supervision and control of Saudi Central Bank

الشروط والأحكام:

- يسري العرض من 24 إلى 25 أكتوبر 2023
- هذا العرض صالح فقط لبطاقات البنك السعودي الفرنسي الائتمانية، مدى و مسبقة الدفع عند استخدام البطاقة كوسيلة دفع
- لا يمكن استخدام جميع العروض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أو عروض أخرى أو بطاقة هدايا ما لم ينص على خلاف ذلك
- هذا العرض غير قابل للتحويل ولا يمكن استبداله باتئمان مدفوع أو نقدي
- البنك السعودي الفرنسي خاضع لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي





GODIVA®
Belgium 1926

Terms and Conditions:

- This offer is valid only for 26th October 2023
- Offer is valid for BSF credit, mada and prepaid cards only when using the card as a payment method
- All offers cannot be used in conjunction with any other promotions, offers or gift cards unless otherwise stated
- This offer is non-transferable and cannot be replaced by paid credit or cash.
- Banque Saudi Fransi is under supervision and control of Saudi Central Bank

الشروط والأحكام:

- يسري العرض يوم 26 أكتوبر 2023 فقط
- هذا العرض صالح فقط لبطاقات البنك السعودي الفرنسي الائتمانية، مدى و مسبقة الدفع عند استخدام البطاقة كوسيلة دفع
- لا يمكن استخدام جميع العروض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أو عروض أخرى أو بطاقة هدايا ما لم ينص على خلاف ذلك
- هذا العرض غير قابل للتحويل ولا يمكن استبداله باتئمان مدفوع أو نقدي
- البنك السعودي الفرنسي خاضع لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي





Terms and Conditions:

- This offer is valid from 29th to 31st October 2023
- Offer is valid for BSF credit, mada and prepaid cards only when using the card as a payment method
- All offers cannot be used in conjunction with any other promotions, offers or gift cards unless otherwise stated
- This offer is non-transferable and cannot be replaced by paid credit or cash.
- Banque Saudi Fransi is under supervision and control of Saudi Central Bank

الشروط والأحكام:

- يسري العرض من 29 إلى 31 أكتوبر 2023
- هذا العرض صالح فقط لبطاقات البنك السعودي الفرنسي الائتمانية، مدى و مسبقة الدفع عند استخدام البطاقة كوسيلة دفع
- لا يمكن استخدام جميع العروض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أو عروض أخرى أو بطاقة هدايا ما لم ينص على خلاف ذلك
- هذا العرض غير قابل للتحويل ولا يمكن استبداله باتئمان مدفوع أو نقدي
- البنك السعودي الفرنسي خاضع لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي





استمتع بعروض شهر أكتوبر مع بطاقات البنك السعودي الفرنسي



Enjoy October offers with BSF cards

